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Verslag vergadering ASD maandag 15 april 2024 
 
Vergaderruimte:   Gemeentehuis, kelder 011 

-------------------------------------------------------------------------------------------- 

Notulen:           Evelien Moors  
Voorzitter:        Jaap Overbeek 
Mka:              Mirjam Bol, Herman Jongekind, Gerard Mollers, Erwin Smit 
Gasten:              -  Saskia van de Aardweg (gemeente Aalsmeer)  
                           -  Peter Boers (Strategisch beleidsadviseur Sociaal Domein gemeente Aalsmeer)                                          
                           -  Kick de Groot (Strategisch beleidsadviseur Sociaal Domein gemeente Aalsmeer 
                           -  Sara Koole (Programma manager / strategisch advies gemeente  
  Amstelveen/Aalsmeer) 
 
1.        Vaststellen agenda   

- De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom, in het bijzonder de 
gasten die aansluiten voor agendapunten 2 en 3. 

- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
2.        Bespreking aanzet Communicatieplan Sociaal Domein met Peter Boers en Saskia v.d. Aardweg  

- Peter informeert de ASD over het communicatieplan Sociaal Domein. Dit wordt opgesteld naar 
aanleiding van de nota Sociaal Domein waarin is opgenomen dat er beter over het onderwerp 
moet worden gecommuniceerd. Veel inwoners van Aalsmeer weten niet wat de gemeente 
doet op het gebied van het sociaal domein. De communicatie zal onder meer worden ingezet 
op welke instanties er zijn, waar iemand terecht kan voor hulp en om mensen in het zonnetje 
te zetten door middel van praktijkvoorbeelden van inwoners. De campagne wordt in de zomer 
gestart en per onderdeel wordt gekeken naar het geschikte communicatiemiddel.  

- De ASD adviseert om iedereen mee te nemen, zowel senioren als jeugd. Ook moet duidelijk 
worden gemaakt dat de huidige zorgconstructie niet houdbaar is. De samenleving moet 
realiseren dat we weer meer voor elkaar moeten zorgen. Daarnaast noemt de ASD het belang 
van de te gebruiken taal. Daarbij zouden billboards goed kunnen werken zoals die in 
Amsterdam worden ingezet. Ook zijn podcasts raadzaam en de inzet van sociale media. Ten 
aanzien van de beperkte bekendheid van hetgeen de gemeente doet aangaande het sociaal 
domein, geeft de ASD aan dat dit niet per se problematisch is. Sommige inwoners vertrouwen 
de overheid niet en dan kan het geen kwaad dat diegenen niet weten dat de gemeente 
subsidieert.  

- Peter en Saskia danken de ASD voor de adviezen. Ze laten ook nog weten dat er wordt gewerkt 
aan een nieuwe, toegankelijke website voor de gemeente. Na de zomer gaat die online.  

- Peter geeft daarnaast aan dat sport en cultuur ook vallen binnen de nota Sociaal Domein. Hij 
vraagt of de ASD ook over deze onderwerpen wil adviseren. Insteek is dan dat sport en cultuur 
worden ingezet als middel voor de doelgroepen die vallen binnen het sociaal domein. De 
voorzitter antwoordt de link te zien en geeft aan dat de raad het aanbod tijdens de volgende 
vergadering zal bespreken.  

 
2.        a. kennismaking met Kick Groot (opvolger van Janneke Sinke) en Sara Koole  
           b. presentatie van het Regioplan Amstelland “Samen sterk voor  
                                     een vitaal Amstelland” 
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- Kick is aangenomen als opvolger van Janneke Sinke. Er gebeurt echter veel op het gebied van 

sport en daarom zal Kick zich van strategische tot praktische zaken geheel bezighouden met 
sport. Daarnaast wordt er nog een adviseur voor het dossier van Janneke geworven.  

- Sara geeft aan dat ze verschillende rollen heeft binnen de gemeente. Zo is zij 
programmamanager Menselijke Maat waarbij wordt gekeken hoe de dienstverlening binnen 
het sociaal domein vanuit een doorlopend proces kan worden verbeterd. Daarnaast is zij 
regiocoördinator IZA waarbij ze overzicht houdt op verschillende werkgroepen en moet wijzen 
op wat niet meer houdbaar is. Dat is een moeilijke boodschap en kan op gespannen voet staan 
met de andere rol.  

- Sara noemt dat voor IZA een nieuwe regionale samenwerking is opgezet waarbij alle partijen 
aan tafel zitten. Er is een regioplan opgesteld met onder meer uitgangspunten en accenten. 
Het is redelijk hoog over, want veel partijen moesten het eens worden. De volgende stap is 
concretisering. Er is een bestuurlijke afstemmingstafel opgericht waarbij Zorg & Zekerheid als 
grootste zorgverzekeraar in de regio, 1 wethouder namens de deelnemende gemeentes, 
gemeentelijke ondersteuning en SIGRA die alle zorginstanties vertegenwoordigt, aan 
deelnemen. Daaronder zit een operationeel regieteam waarin Sara deelneemt die alle 
thematafels overziet zoals preventie, ouderen, arbeidsmarkt, digitalisering en duurzaamheid. 
Dit team komt wekelijks bijeen. Het betreft tijdelijke gelden, maar trajecten kunnen hierdoor 
wel steviger worden neergezet.  

- De ASD noemt het huisartsentekort als aandachtspunt. In Aalsmeer Oost is er nu een 
patiëntenstop, terwijl er een nieuwe wijk bijkomt. Huisartsen zijn belangrijk voor toegankelijke 
zorg. Ook schetst de ASD het belang van de wijkverpleging. Thuiszorg kent de buurt goed en 
weet wat er speelt. 

- Afke noemt specifiek dat zij schrok van het gegeven dat de mentale gezondheid slechter is dan 
landelijk volgens het regioplan. Hetzelfde geldt voor suïcide en last hebben van 
geluidsoverlast. Ze roept op om te onderzoeken of er verbanden te leggen zijn.  

- Sara dankt de raad voor de aandachtspunten.  
 
3.        Belangrijkste ingekomen en uitgaande stukken vanaf 15 maart 2024 

- De ASD neemt kennis van de ingekomen en uitgaande stukken.  
- Naar aanleiding van de stukken wordt genoemd dat Helga een online training van de Koepel 

zal volgen.  
 

4.        Bespreking Algemeen Jaarverslag ASD 2024 
- Er worden nog enkele tekstuele aanpassingen doorgevoerd. Ook wordt er een werkbezoek 

toegevoegd. 
- In achtneming van bovenstaande wordt het jaarverslag vastgesteld. Het jaarverslag zal worden 

gestuurd naar verschillende stakeholders en er volgt nog een persbericht. 
 
5.        Voorgestelde wijzigingen Statuten en Huishoudelijk Reglement i.v.m. WBTR  

- Het DB heeft enkele wijzigingsvoorstellen geformuleerd voor de statuten en het Huishoudelijk 
Reglement in verband met de WBTR.  

- Vanuit de raad wordt gevraagd of de ASD verzekerd is (bestuurlijke aansprakelijkheid). De 
penningmeester geeft aan dat dit vanuit financieel opzicht niet nodig lijkt. Het DB zal het wel 
nog een keer bekijken.  
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- De ASD spreekt af dat de leden nog tot en met 18 april kunnen reageren met eventuele andere 
wijzigingsvoorstellen. In de vergadering van mei worden de statuten en het Huishoudelijk 
Reglement vastgesteld. Vervolgens zal de notaris worden bezocht. 

 
6.        Mededelingen Dagelijks Bestuur     

- Helga is door het College van B&W benoemd tot lid van de ASD. Zij zal nog een stukje over 
zichzelf aanleveren voor de ASD-website. 

- De vacature voor ASD-voorzitter is nog niet gepubliceerd door de gemeente. De ASD zal de 
functiebeschrijving sturen, waarna de gemeente de vacature zal plaatsen. Afke en Theo zullen 
namens de ASD in de BAC zitting nemen. 

             
7.        Info uit de werkgroepen: 
                                 a.   Werkgroep Jeugd  

- De werkgroep wacht nog op een uitnodiging van de wethouder voor een vervolggesprek. Idee 
is om hem nu zelf te benaderen voor een afspraak. 

- De werkgroep zal een afspraak maken met Peter Boers en Hester van der Putten over 
preventieve jeugdhulp. Ook zal Hester worden gevraagd hoe het nu staat met de werkgroepen 
voor de Jeugd- en Onderwijsagenda.  

 
     b.   Werkgroep Participatie  

- De gemeente werft nog iemand voor het dossier arbeidsmigratie. Wanneer er iemand is 
gevonden, wil de werkgroep graag met diegene in gesprek.  

- Er is nog geen bericht over schuldhulpverlening. 
 

     c.   Werkgroep Wmo 
- Er wordt gewerkt aan een nieuw plan door de Taskforce Zorg & Wonen. Ashna geeft hierop aan 

dat het omgevingsplan (planologisch kader) moet landen in het plan van de Taskforce.  
- Dick en Afke sluiten aan bij de bijeenkomst over de Woonvisie.  

 
8.        Verslag ASD 13 maart 2024 en besluitenlijst 

- Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
- De actielijst wordt geactualiseerd. Ten aanzien van het actiepunt over externe communicatie 

meldt de voorzitter dat er met name publiciteit zal worden gezocht rondom de publicatie van 
het jaarverslag. De leden vragen of de voorzitter ook een afscheidsinterview zou kunnen 
geven. De voorzitter zal daar naar kijken.  

 
9.       Volgende vergadering dinsdagavond 14 mei 2024  
 
21.59 uur    Sluiting  
 
Actielijst 

START 
DATUM 

 ONDERWERP EIND 
DATUM 

ACTIE 
DOOR 

20210610  Statuten aanpassen n.a.v. WBTR 2024 DB 

     

20230516  Input beleidsplan 2024 Schuldhulpverlening 2024 Werkgroep 
Participatie 
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Komende vergaderingen 

Dinsdagavond      14 mei 2024 

Woensdagavond 12 juni 2024  

Maandagavond   16 september 2024  

Dinsdagavond     22 oktober 2024 

Woensdagavond 20 november 2024 

 
 

     

20240115  Voorstel opstellen inz. eerder betrekken ASD bij 
dossiers 

Februari 2024 Voorzitter 

     

20240415  Persbericht jaarverslag opstellen April 2024 Erwin 

20240415  Introductie voor de ASD-website opstellen April 2024 Helga 

20240415  Bespreken of de ASD zich  voortaan ook zal buigen 
over sport en cultuur 

Mei 2024 ASD 


